
Agent Sanabrii: Jesteśmy bardzo zadowoleni
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Agent paragwajskiego napastnika, Antonio Sanabrii, udzielił wywiadu dla

portalu tuttomercatoweb.com. 20-latek przeszedł wczoraj do Betisu

Sevilla, choć, zgodnie z umową, może jeszcze wrócić w ciągu najbliższych

trzech sezonów do zespołu Giallorossich. 

 

Verdu, Sanabria będzie grał ponownie w lidze, której świetnie mu poszło.

- Jesteśmy bardzo zadowoleni, że Antonio może grać ponownie w La Liga.

Otrzymaliśmy wiele propozycji, z zespołów z wielu krajów, ale na koniec piłkarz

będzie właśnie tam, gdzie chciał.

 

Roma zachowała praw do odkupu. To dobry wyraz zaufania do gracza,

prawda?

- Tak. Teraz zaczynamy nowy projekt z wielkim entuzjazmem, jednak w piłce może

się zdarzyć wszystko i powrót w przyszłości do Włoch może być bardzo dobrą

możliwością, biorąc pod uwagę odkup, którego zażądała Roma. Skorzystam, aby

podziękować Giallorossim, przede wszystkim Sabatiniemu, że umożliwił, z pełną

dostępnością, przeprowadzenie tej operacji.

 

Sanabrię chciało wiele drużyn. Jak wyjaśnisz wybór Betisu?

- Wybraliśmy Betis, gdyż uważamy, że jest to najlepsza opcja, aby umożliwić

Sanabrii dalszy rozwój i zbieranie minut i doświadczenia, biorąc pod uwagę jego

młody wiek. Antonio jest szczęśliwy, nie może się doczekać rozpoczęcia nowej

przygody i wie dobrze, że dzięki pracy i pokorze jego jakość jeszcze się poprawi.
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